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Regnskapet for 2015/16 er av den valgte revisor (undertegnede) blitt forelagt før 
generalforsamlingen.  
 
I lys av de mange avsløringer den senere tid om korrupte organisasjoner hvor tillitsmenn har 
mottatt bestikkelser og lysskye godtgjørelser i millionklassen, har revisor konferert med 
tidligere styremedlem i FIFA, Per Ravn Omdal, som revisor kjenner godt.  
Spørsmålet var: Hvilke erfaringer fra FIFA må vi tenke på når vi reviderer regnskapet i 
Spectrum? 
Han mente at siden det i Spectrum er begrensede midler i forhold til millionene og milliardene 
som håndteres i FIFA, er det ingen medlemmer eller tillitsmenn her som gjør seg til kjeltring 
for noen skarve tusenlapper. 
 
Basert på en sjekk av bilag og en gjennomgang resultat, balanse og utestående fordringer ser 
det hele tilforlatelig ut.  
 
Det er også en god oversikt pr. prosjekt med kronologisk oversikt over medlemmenes 
innbetalinger av utestående. Medlemmene har ennå ikke blitt så senile at det forekommer 
mange doble innbetalinger av kontingenter eller møteavgifter, noe man kunne begynne å 
forvente med klubbmedlemmenes gjennomsnittsalder. Derimot er det motsatte tilfelle, at noen 
glemmer eller forlegger betalingsanmodninger og ligger etter med betalinger. Dette anbefales 
innskjerpet i kommende år. 
 
Videre har revisor har også vurdert styrets og regnskapsførers profesjonalitet og habilitet og 
funnet at begge egenskaper er tillitvekkende. 
 
Alt i alt godkjennes regnskapet som Foreningen Spectrums regnskap for året 2015/16. 
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